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aan BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

Dierenverwaarlozing- en mishandeling  -  Meldingen

In 2016 rapporteerde Leefmilieu dat in Vlaanderen het aantal meldingen van 
dierenverwaarlozing of mishandeling tussen 2015 en 2016 met een kwart gestegen is, naar 
4460 meldingen per jaar.

Ook de voorbije drie jaar zagen we een forse stijging, zo bleek onder meer uit een antwoord 
van de minister op mijn schriftelijke vraag nr. 99 van 5 november 2019.

Ter opvolging had ik van de minister graag een antwoord op de volgende vragen.

1. Hoeveel meldingen van dierenverwaarlozing of mishandeling kregen de bevoegde 
instanties de voorbije twee jaar (2019 en 2020)? 

Graag deze cijfers per jaar.

2. Hoeveel pv’s werden er de voorbije twee jaar opgesteld in dit verband? 

Graag deze cijfers per jaar. 

3. Hoeveel dieren werden er de voorbije twee jaar in beslag genomen? 

Graag deze cijfers per diersoort en per jaar.

4. Wat is de verhouding in meldingen tussen verwaarlozing en mishandeling de voorbije 
twee jaar?

5. Welke veranderingen ziet de minister in vergelijking met het begin van deze legislatuur 
of welke andere trends op lange termijn kan de minister vaststellen?



BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

ANTWOORD 
op vraag nr. 328 van 6 januari 2021
van FILIP BRUSSELMANS

1+2+3+5. De cijfers voor 2020 werden nog niet verwerkt. Voor de cijfers van 2019 
verwijs ik naar de antwoorden op de schriftelijke vragen nr. 254 van 16 januari 2010, nr. 
338 van 5 februari 2020 en nr. 446 van 11 maart 2020.

4. Dit wordt niet geregistreerd. De grens tussen verwaarlozing en mishandeling is ook 
geen scherpe grens.


